
Motie vreemd: “Maak ruimte voor vrouwen aan de bal”

De gemeenteraad van Groningen, in vergadering bijeen op 4 oktober 2023.

Constaterende dat:
 de huidige capaciteit op sportpark Corpus den Hoorn nu al onvoldoende is om zowel de

breedtesport als de topsport te voorzien in sportbehoeften;
 dit  terugkerende  problemen  en  discussies  veroorzaakt  bij  het  maken  van  de

trainingsroosters;
 dit ertoe leidt dat er zich allerlei onwenselijke situaties voordoen zoals o.a. het trainen met

meer dan 50 spelers tegelijkertijd op één veld;
 FC  Groningen,  na  lang  de  boot  af  gehouden  te  hebben  sinds  de  start  van  het

vrouwenvoetbal in 2007, in 2022 eindelijk gestart is met het opbouwen van meisjes- en
vrouwenvoetbal;

 FC Groningen de komende jaren ernaar streeft om stapsgewijs  op te bouwen naar een
professioneel eerste vrouwenelftal en meisjesteams in alle categorieën daaronder;

 Ook GRC graag een meisjesafdeling met meerdere teams wil opstarten;
 hierdoor  jaar  na  jaar  er  dameselftallen  bij  zullen  komen,  waardoor  ook  deze

capaciteitsbehoefte zal groeien;
 de raad al  op 12 april  2023 in meerderheid heeft uitgesproken dat een vertrek van FC

Groningen van sportpark Corpus den Hoorn op termijn onvermijdelijk is;
 Zowel FCG Groningen als de breedtesportverenigingen zich dit realiseren en onderschrijven

als de gewenste oplossingsrichting.

Overwegende dat:

● vanuit  zowel  emancipatorische  als  sportieve  overwegingen,  het  opstarten  van
vrouwenvoetbal een gewenste en logische ontwikkeling is die past bij de diversiteitsagenda
van onze gemeente;

● toekomstige  Groningse  topvoetbalsters  rolmodellen  kunnen  worden,  waar  volgende
generaties jongeren en volwassen zich door kunnen laten inspireren;

● het verstandig is om op deze positieve ontwikkelingen te anticiperen om verdere toename
van  capaciteitstekorten  te  voorkomen  en  om  groeiruimte  voor  damesvoetbal  te  gaan
zoeken.

Verzoekt het college:

● om op korte termijn gesprekken met FC Groningen en GRC te gaan voeren over manier
waarop we in kunnen spelen op de groei van het meiden- en damesvoetbal;

● een visie  te ontwikkelen op de wijze  waarop qua capaciteit  en ruimte ingespeeld  gaat
worden op de ontwikkelingen en potentie van meiden- en vrouwenvoetbal binnen onze
gemeente;

● samen met FC Groningen op zoek te gaan naar een alternatieve trainingslocatie voor het
damesvoetbal waar verdere groei in de toekomst wél mogelijk is.

En gaat over tot de orde van de dag.
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